
Styrelsens svar på Motion angående redogörelse för budgetpost 

Motionären skriver att ”exemplena kan vara många”. Styrelsen delar inte den bilden utan 
hävdar att styrelsen varit väldigt tydlig och informativ kring vad budgetposten syftar till. 
Nedan återger vi exakt vad som står i budgetkommentarerna inför verksamhetsåret 
2024. Exakt samma text finns även i budgetkommentarerna för verksamhetsåren 2022 
samt 2023.  

Under GA:1 finns fortsatt tyvärr en budgetpost för kostnader hänförliga till jurister, 

advokater och rättegångskostnader. Styrelsen har under åren med att mycket litet antal 

medlemmar upplevt stegrande problem kring efterlevnad och medverkan till att förvalta 

de gemensamma anläggningarna. Ett exempel är att medlemmar inte medverkar till 

gemensamma felsökningsinsatser i fjärrvärmenätet. Styrelsens försök till dialog i frågorna 

bedöms nu ha nått vägs ände och nästa steg om inte situationen förbättras radikalt är att 

koppla in jurister och rättsväsendet. 

Styrelsen anser att motionen är besvarad 

  


